



Protokoll styrelsemöte S21 2011-11-01

Närvaro:	Alexander Nässlander	Ordförande
	Daniel Perván	Sekreterare
	Peter Seimar	Källarmästare
	Mazdak Farzone	Överphös, t.o.m. §9
	Mats Rydberg	Studierådsordförande, t.o.m. §8
	Anton Martinsen	Programmästare
	Robin Ljungström	Cafémästare och Vice Ordförande
	Philip Holgersson	Sexmästare
	Gustav Orest Sällberg	Skattmästare
	Cecilia Olsson	Industrimästare
	Fredrik Andersson	Revisor

- §1 OFMÖ Ordförande Alexander Nässlander förklarade mötet öppnat klockan 17.18.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med ändringarna:
- §10.1 Möten i Råsenba'D lades till.
 - §10.2 30-årsjubileum lades till.
- §5 Föregående mötesprotokoll Styrelsen **beslöt** att godkänna protokoll för S19. Styrelsen **beslöt** att godkänna protokoll för S20 med den redaktionella ändringen att fixa ett stavfel i beslutsuppföljningen.
- §6 Information från Kåren Alexander berättade att han hade pratat med kåren och de vill potentiellt hyra iDét under Arkad. Det är folk som behöver sovplats då det inte går att använda Lophtet längre. Det konstaterades dock att det kan skapa problem, då det inte egentligen är tillåtet att sova i E-husets lokaler. Mats berättade att det var Speak up day idag. Mazdak berättade att det kommer vara nollningstackfest den 19:e november.
- §7 Val av funktionärer Styrelsen **beslöt** att välja Nguyen Lam till funktionär inom sexmästeriet.



- §8 Datum för HTM2 2011 Styrelsen diskuterade de möjliga datumen för HTM2. Styrelsen **beslöt** att HTM2 ska hållas i två delar den 28:e november och den 30:e november. Styrelsen diskuterade potentiellt extrainsatt styrelsemöte för att behandla motioner samt ett möte för att utforma ett budgetförslag till nästa år.

§9 Beslutsuppföljning **Upprustning av datorsystem**

Seimar förklarade att ingen har skickat några uppgifter till honom.
Daniel yrkade på att källarmästaren ska anordna ett möte med styrelsen och rootmästeriet för att diskutera eventuella datorinköp.
Styrelsen **beslöt** att bifalla yrkandet.
Styrelsen **beslöt** att skjuta punkten till S22.

Kulturnatt

Alexander rapporterade att kulturnatten utfördes och allt blev jättebra.
Styrelsen **beslöt** att styrka punkten.

Diskmaskin

Philip förklarade att han inte har haft tid att se över diskmaskinen.
Philip åtog sig att låta styrelsen fysiskt slå på honom ifall han inte fixar det till nästa möte.
Styrelsen **beslöt** skjuta punkten till S22.

Mazdak frågade Peter om hur det låg till med hans nya accesskort.
Peter ska prata med Morgan Persson angående det.

Kalender

En potentiell julkalender diskuterades av någon anledning.
Daniel rapporterade att han tillsammans med Jacob Gradén och Fredrik Andersson har börjat jobba med ett nytt nyhetsystem. Han ska försöka anordna ett nytt möte för att fixa färdigt det sista som är kvar.
Mötet **beslöt** att skjuta punkten till S24. Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:



#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
1	Daniel P.	Policydokument	S10 2009	S24 2011
2	Robin L.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S22 2011
8	Peter S., Cecilia O.	Larm	S02 2011	S22 2011
8.1	Peter S., Philip H.	Baren 2.0	S13 2011	HTM2 2011
16	Alexander N.	Fixa SRD	S14 2011	S22 2011
19	Peter S.	Soffor i iDét	S15 2011	S22 2011
21	Peter S., Gustav S.	Upprustning av datorsystem	S15 2011	S22 2011
24	Daniel P.	Nyhetsbrev	S17 2011	S22 2011
26	Philip H.	Diskmaskin	S18 2011	S22 2011
27	Daniel P.	Kalender	S19 2011	S24 2011

§10 Utskottsrapporter

Peter

Hade bytt en lampa och har pratat med Morgan angående kort.

Gustav

Hade inget att rapportera.

Philip

Hade haft pub och har beställt öl.

Robin

Robin hade beställt läsk och planerat tackfest. Bitter för att Joltolan inte hade kommit.

Daniel

Hade skrivit protokoll och slitit ner planscher.

Cecilia

Berättade att Open Mind-pubkvällen gick jättebra. Hon förklarade även att D-chip kommer få gå på glöggkväll med Avencis.

Anton

Hade haft ett möte angående ölresan och Kårhack. Han berättade även att han kanske kommer bli ansvarig för Tandem på Kåren.

§10.1 Möten i Råsenba'D

Styrelsen diskuterade problemet med att lokalen ofta lämnas stökig efter möten. Det diskuterades även angående vem som ska få ha möten i Råsenba'D.

Daniel påpekade att detta kan vara ett känsligt ämne då det har klagats innan på att styrelserummet är för stängt för andra sektionsmedlemmar.

Gustav yrkade på att styrelserummet endast ska få bokas av styrelsemedlemmar (förutom särskilda undantag med bra argument) som ansvarar för att lokalen lämnas i gott skick.

Styrelsen **beslöt** att bifalla yrkandet.

§10.2 30-årsjubileum

Jubileumsgruppen hade innan pratat med styrelsen angående



- inköp som kommer ske innan årsskiftet.
Robin yrkade på att Daniel skulle ta kontakt med jubileumsgruppen och se till att de kommer med ett budgetförslag till utgifter som kommer ske innan årsskiftet. Innan dess tilldelas de en budget på 500 kr ämnat för mötesdricka och dylikt.
Styrelsen **beslöt** att bifalla yrkandet.
- §11 Ekonomisk status Gustav förklarade att han ska sätta sig ner med Mazdak på torsdagen och gå igenom nollningens ekonomi.
- §12 Meddelanden **Robin**
Berättade att det kommer vara Sångarstrid på torsdagen.
- Daniel**
Förklarade att han var aningen bitter över att det låg högar av affischer till C-jubileet som inte blivit uppsatta.
- §13 Övrigt Gustav tog upp att termen *Hottentot* kan vara aningen politiskt laddad och borde möjligen tas bort ur sektionens terminologi. Gustav åtog sig att skriva en proposition till nästa möte. Det diskuterades även om styrelsen skulle göra en egen kalender att ge bort som julklapp till de andra sektionerna. Styrelsen **beslöt** att sätta en deadline för detta projekt till 1:a december.
- §14 OFMA Ordförande Alexander Nässlander förklarade mötet avslutat klockan 19.45.

Mötessekreterare

Justeras

Daniel Perván
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Alexander Nässlander
Ordförande